
ImPressie raadsvergadering 26 september 2017
De eerste vergadering na het zomerreces en tevens de vuurdoop voor burgemeester Jan 
Hoekema. Streng en rechtvaardig, typeert hij zichzelf.

Interpellatieverzoek GroenLinks afgewezen.
Een ondernemer wil in recreatiegebied Geestmerambacht, deel De Koele Kreken, een 
natuurbegraafplaats realiseren. Hiertoe heeft hij een omgevingsvergunning aangevraagd voor 
24 ha. Tegen het verlenen van deze vergunning  hebben Alkmaarse burgers bezwaar 
aangetekend.
De rechtbank oordeelde dat de economische haalbaarheid reëel was omdat "het recreatieschap
Geestmerambacht 1,5 miljoen euro als lening verstrekt aan de ondernemer.
Dit blijkt toch iets anders te liggen. In antwoord op  vragen van GroenLinks geeft het college 
van Langedijk aan dat er 1,5 miljoen euro wordt geïnvesteerd wordt in 13 ha. natuurpark bij 
de begraafplaats.
Wie spreekt de waarheid? Gemeente Alkmaar in de rechtszaal of gemeente Langedijk?

Alleen Kleurrijk Langedijk ondersteunde het interpellatieverzoek van GroenLinks. De andere 
partijen vonden het onderwerp te licht voor behandeling in de raad.
De fractie van GroenLinks gaat nu artikel 40 vragen stellen aan het college.

Afscheid wethouder Fintelman
Twee onderwerpen waardoor Bert Fintelman (CDA) in spagaat kwam: het besluit tot 
ambtelijke fusie en de investering van 2 miljoen euro (plus E500.000 structureel). Hierbij 
kwam hij tot de persoonlijke overweging te stoppen. "Een dappere overweging"vond 
Hvl/D66. De CU had echter het idee "dat de zondebok het toneel moest verlaten".
Alom lovende woorden  van alle fracties voor het functioneren van de wethouder in het 
moeilijke dossier van het sociaal domein.

Nieuwe wethouder Rep 
Ook de nieuw beoogd wethouder is van het CDA. Reden voor
CU en GroenLInks coalitiepartijen CDA , Dorpsbelang en
VVD te vragen of de spagaat niet voor hem geldt? Of is de
situatie veranderd?
Nou,  partijen CDA , VVD en Dorpsbelang zijn niet van
standpunten veranderd.
Hoe de heer Rep de CDA-spagaat gaat oplossen (interview in
de krant: Ik ben en heel stuk zakelijker) is niet duidelijk In een
interview in de krant zegt hij: ik ben zakelijker ) 
Vragen aan de beoogd wethouder konden tijdens de raad niet worden gesteld.
De wethouder werd benoemd met 15 stemmen voor, 4 onthoudingen en 1 ongeldige stem.

Geen redelijke winstmarges.
Per 1 januari 2018 is het wettelijke verbod op winstuitkering van ziekenhuizen en 
zorginstellingen beëindigd. Reden voor GroenLinks om -samen met andere afdelingen in de 
regio- een motie in te dienen, waarin het college wordt verzocht, samen met de regionale 
bestuurders,  richtlijnen op te stellen voor redelijke winstmarges en overheadkosten bij 
zorgondernemers. Waar stroomt het geld naartoe?
De behoefte aan grenzen stellen daalde niet in bij de overige partijen. Reden voor GroenLinks
om de motie aan te houden.


